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Nějak jsem nepochopil význam reportáže +o(  Chvilkama to zavánělo naváděním k tr.činu par.§ 24 Tr.ř.
seva30 19.10.2012 19:51:27

Po 18,00 to bylo i na čt1 ale jinne jen jak drancujeme lesy prý.
fernet 19.10.2012 20:07:03

Chudák ten kluk co mu zelenej mužík přerazil nohu.tohle udělat mě nebo mýmu synovi
tak myslivec hnije v krmelci.
Willi3288 19.10.2012 20:18:41

Rádoby spravedlivá reportáž, kdy byly slyšet obě strany. Jen zase vyjádření redaktora,
že 4kolkáři jezdí do lesa jen za účelem jeho plundrování. Vyjádření policie, že platí lesní
zákon. Na vyjádření policejního prezidia jaksi pozapomněli. Jen do toho těmito
reportážemi vnášejí větší bordel a hlavně zvětšují zášť vůči 4kolkám a jejich jezdcům.
Jen ti zelení mužíčci to dělají pro ochranu přírody a protože nic nezmůžou, tak jim nic
jiného nezbývá než přitvrdit.
DEAF.4x4 19.10.2012 20:27:35

fernet> i ty vrahounku :-DD :-DD :-DD
pirda 19.10.2012 20:35:51

fernet> Souhlasím s Tvým úvodníkem,bohužel je v tom všichni podporují. (n) :[ (u)
pirda 19.10.2012 20:39:01

Ten čtyřkolkář byl můj kamarád Jura z klubovny pohodářů ze severu.Bohužel zbyla jen
ta dobrá víra. :´-(
jade.blesk 19.10.2012 20:49:34

CHce tady snad někdo vyvolat občanskou valku ???? nebo potřebuje vlada ututlat před
občany nejakou křivarnu ?????????? (n) (n) (n) (n) (n) (n) (n) (n)
www.weber 19.10.2012 20:53:54

pirda> Jura se snažil... ale výsledek reportáže je takovej... no, divnej... ale už to neni
jen, že jsme ti nejhorší... bohužel mám pocit, že jim nenápadně posvětili přitvrzování...
šmejdum... Juro, respekt!!!
fernet 19.10.2012 21:19:11

Stránka 1/14
16.11.2015 23:53:02

Motorkáři.cz

http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4842&fid=34


Reportáž na primě krimi plus
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4842&fid=34

Bohužel se obávám eskalace. A až nějakej debil zelenej usmrtí kolkaře,tak se vláda
chytna za prdel a vydá nějaký nařízení,nebo parlament přílepek,kde bude jasně
řečeno,že do lesa na kolkách nesmíme. vytěsněj nás na okraj společnosti a budou nás
soudit za trestný čin "ježdění po lese".
hesin1 19.10.2012 21:25:40

fernet> Nepropadej depresím,tak zle nebude,to bodou mít dřív stržený a pořezaný
všechny posedy a když budou stavět nový(protože jinak netrefjej ani prd),tak my
budeme jezdit-no a pořád dokola.Prostě je musíš zaměstnat něčím jiným :lol: :lol: :lol:
:lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol: :lol:
Tom.p 19.10.2012 21:26:04

fernet> Stačí se jen podívat na vodní skůtry, že... (n)
Bimbajs 19.10.2012 21:47:35

zajímavý je, že rybářům vodácí nevaděj- asi nedělaj ty nedozírný ekologický následky
:lol: :lol: :lol:
pirda 19.10.2012 21:52:24

Bimbajs> (n) musím tě zklamat,poslední číslo Rybářství(časopis)jsou vodáci něco jako
mi v lese (n) (n) (n)
Bimbajs 19.10.2012 21:59:35

pirda>Tak to se mi ulevilo...já myslel, že ty do.ytkové jsou jen kolkaří a vono už i
vodácí, už vidim, jak jim budou rybáři natahovat lanka přez řeku :lol:
pirda 19.10.2012 22:25:04

Bimbajs> To není vše co jsem se dočetl,představ si,že jistý fotbalový oddíl uspořádal v
létě zápas v korytě potoka!!!!!!měli by je pověsit jako nás :lol:
Bahňák 20.10.2012 00:02:16

Že na ty píčoviny čumíte (n) mě nic nezastaví a v sobotu ráno vstanu a dám svejch
200km po lesích a nikdo mi to nezakáže ani cedule ;-)  A jestli mě nakej kretén zastavý
tak už to příště neudělá a pěkně pozdravý a uhne

leos2 20.10.2012 00:25:59

Můžete dát někdo odkaz ? já teď přijel z práce.  :-(
Tom.p 20.10.2012 01:13:00

leos2> http://play.iprima.cz/all/288709/all
Bimbajs 20.10.2012 03:32:04

pirda> to si teda dovolili hóóódně!! :lol:
martinur 20.10.2012 13:02:15

Tom.p>leos2> http://play.iprima.cz/all/288709/all

 Díky za odkaz (y) . Reportáž mi přijde vyvážená a rozhodně ne nekvalitní, jak zde
mnozí uvádějí.
Charliedk 20.10.2012 13:26:32
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no me to zase prijde, ze moc vyvazena neni. Sry jako kecy typu, ze myslivci berou
spravedlnost do vlastnich rukou.. prece ten pozemek kde maji honitbu NENI jejich .. co
si ty zeleny vylizanci myslej, jsou tam jen na navsteve jako vsichni ostatni.. nevidim
nic vyvazeny, krome pomluv obou stran a lehkemu nadhozeni podle ceho si kdo
vyklada zakon.. akorat ze soudruh redaktor nevi jak je ze zakona definovan les, to uz
tam samozrejme nereknou, aby poucili tu tupou hmotu co na vas rve v "lese"..
kokoi 20.10.2012 13:29:13

martinur> No nevím, výrazy komentátora jako např. "s katastrofálními důsledky pro
les..." mi nepřijdou zrovna moc objektivní.
Nechuťák 20.10.2012 19:03:48

Pan Machala se jaksi zapomněl zmínit, že má taky čtyřkolku a zrovna po silnici s ní teda
taky nejezdí... +o( (u)
Bimbajs 20.10.2012 19:07:03

zrovna tak "nedozírné ekologické následky"- jak to vypadá ten nedozírnej ekologickej
následek po mojí kolce- to jako vypustim 2 litry voleje z motoru do potoka nebo co?
Jako když projedu-byť po louce-- abudou po mě koleje- to je nedozírnej následek?
Souhlasím s Kokoiem (y)nedozírnej následek je podle mýho, když se na moři převrátí
tanker a vyteče ropa a ne koleje v trávě nebo v lese.
Jindřiška 20.10.2012 19:26:27

Nechuťák>Pan Machala se jaksi zapomněl zmínit, že má taky čtyřkolku a zrovna po
silnici s ní teda taky nejezdí... +o( (u)

  Někdo by měl Primu zažalovat za nabádání k trestnému činu +o( Jinak anonymní pán
z youtube v reportáži je lesní stráž z okolí Milešovky pan Pitek, samozvaný král lesů.
Zhruba před měsicem bylo v Bořislavi setkání 4kolkářu a zástupců dotčených orgánů a
sám pan Pitek potvrdil, že pokud se nejedná o CHKO a není tam zákazová dopravní
značka, tak se po lesní cestě může. Velké díky Jurovi a Alešovi za podporu (y)
Bimbajs 20.10.2012 19:46:01

Jindřiška> Tak na to jsem zapoměl, pochválit Juru a Aleše za reprezentaci kolkařů
(y)kluci dík. :-DD
pirda 20.10.2012 19:51:14

Kluci měli alespon odvahu a náladu postavit se větrným mlýnům.Aleš ale nekončí,dá
prý ještě jeden pokus,tak mu popřejme pevné nervy (y) (y)
martinur 20.10.2012 20:21:47

Situace se bude jen zhoršovat.  4kolkáři a enduristi jezdit nepřestanou, naopak.
Myslivci jsou arogantní banda legalizovaných pytláků. Profesionální lesníci jsou o něco
kulturnější. Pouze má osobní často opakovaná zkušenost.  Důležité jsou však skutky. S
myslivci jsem měl diskuzi na 4kolce několikrát, hádku jen 2x.   Jednou jsem udělal 2
fotky enduristů bez SPZ v lese mezi stromy. Chtěli mi, pod tvrdou výhružkou, sebrat
foťák. Bránil jsem se namířenou střelnou zbraní, ustoupili, nasedli a odjeli. Policie
přijela s křížkem po funuse. Tož tak ...
Jindřiška 20.10.2012 20:21:49
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pirda>Ten čtyřkolkář byl můj kamarád Jura z klubovny pohodářů ze severu.Bohužel
zbyla jen ta dobrá víra. :´-(

  Ten čtyřkolkář BYL můj kamarád Jura :lol: teda Pirdo to od tebe není hezký, dávat teď
po reportáži od Jury ruce pryč :-P :-P :-P ;-)
pirda 20.10.2012 20:25:28

Jindřiška> To slovo BYL je použito pro televizní vstup,protože věřím že už to Jura
neudělá (n)
Jindřiška 20.10.2012 20:29:57

pirda>Jindřiška> To slovo BYL je použito pro televizní vstup,protože věřím že už to
Jura neudělá (n)

  Dělám si srandu :-$ ;-) zítra to pořádně prozkoumejte a hlavně musíte uchlácholit tu
majitelku penzionu, že Jura opravdu není ten pán z televize a že mít 15 4kolkářů na
penzionu je sen každého restauratéra a že nebudeme dělat bordel :lol: hlavně si na to
přemlouvání pro efekt vem vestičku :lol: :-DD
pirda 20.10.2012 20:36:27

Jindřiška> neboj,vestičku beru akorá mám obavy jak jí budem přesvědčovat s Bobrem
kterej projede nějakou tu usazovací nádrž :lol:
jade.blesk 20.10.2012 20:48:12

sám pan Pitek potvrdil, že pokud se nejedná o CHKO a není tam zákazová dopravní
značka, tak se po lesní cestě může , TAKŽE KDYŽ TO ŘIKAL SAMOZVANY KRAL LESU
TAK NENI CO ŘEŠIT B-) B-) B-) B-)
martinur 20.10.2012 21:04:09

jade.blesk> A co když na cestě není dopravní značka podle zákona 361/2000, ale
závora a já ji objedu nebo na cestu najedu mimo závoru ... ?
TEKUMSEH 20.10.2012 21:39:52

Závora.... teď by mě zajímalo kdo tam ty závory dává a jestli je to legální, teda ptám
se protože to nevím,  beru když je závora na soukromém pozemku ale když to není
soukromé a je tam závora ? jak to je ?
Palečkář 20.10.2012 21:52:45

Bimbajs> (y) (y) (y) (y)
pirda 20.10.2012 21:58:08

TEKUMSEH> pokud nemají povolení,tak je to černá stavba (n)
JARDAQUAD 20.10.2012 22:01:38

a jak se pozna ktera nema stavební povolení
Bimbajs 20.10.2012 22:03:24

pirda> kdo jde proti Jurovi, ten jde proti MĚ!!! :lol: :-D boj s větrnými mlýny je hrozná
dřina a já stojim za klukama, nesmíme to vzdát!! To nám za chvíli ty zelený vypatlancí
budou snad diktovat, za kterej strom máme močit!!! aby sme neudělali ekologickou
katastrofu (n) Jak už sem psal, jak můžou dát do televize, že budou zelenomosci střílet
gumovejma brokama na kolkaře, že jim budou natahovat dráty přez cestu a jiný
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nesmysly.Jak tu někdo psal,neni to jejich pozemek, nejsou to jejich cesty. Jak je
možný, že jedni můžou mrzačit lidi na kolkách a veřejnost tomu tupě přihlíží!!!a ještě
jim fandí.
jonatan 20.10.2012 22:09:58

Bimbajs (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
Grom 20.10.2012 22:23:06

Už vidím v televizi reportáž o tom, jak cyklistovi uřízlo ocelové lano hlavu, které bylo
nastražené na čtyřkolkaře :-DD.
pirda 20.10.2012 22:28:35

JARDAQUAD> Bohužel to na netu nenajdeš,jde to dohledat jen individuálně přez
stavební úřad,ale to jsem nezkoušel :-P
Jindřiška 20.10.2012 22:32:32

pirda>Jindřiška> neboj,vestičku beru akorá mám obavy jak jí budem přesvědčovat s
Bobrem kterej projede nějakou tu usazovací nádrž :lol:

  Úplně jednoduchý, Bobra strčíš do volný kapšišky :lol: :-DD
pirda 20.10.2012 22:34:14

Jindřiška> to prokouknou,až z té kapsy bude padat hodinu v kuse bahno :-D
Jindřiška 20.10.2012 22:36:47

martinur>jade.blesk> A co když na cestě není dopravní značka podle zákona
361/2000, ale závora a já ji objedu nebo na cestu najedu mimo závoru ... ?

  Závora je samozřejmě také zákaz vjezdu, bohužel když jsi v terénu, tak v tu danou
chvíli nedokážel zjistit, jesli na ní mají povolení nebo ne. Na druhou stranu můžeš
tvrdit, že závora byla ve chvíli kdy jsi projížděl zvednutá a potom tedy žádná pevná
překážka na cestě nebyla.
Jindřiška 20.10.2012 22:39:23

pirda>Jindřiška> to prokouknou,až z té kapsy bude padat hodinu v kuse bahno :-D

  Navrhuji nechat Bobra v odkalovací nádrži a vyzvednout si ho za 14 dnů, případně si
dej do zadní kapsičky včelí úl a Bobr se bude držet v bezpečné vzdálenosti +o( :-P
kokoi 20.10.2012 23:29:51

TEKUMSEH> Tady je rozhodnutí stavebního úřadu, kdy zamítli povolit instalaci závor na
lesní pozemky s odkazem na vyjádření PČR, že se jedná o veřejně přístupné účelové
komunikace a to dokonce i v případě, že les je v soukromém vlastnictví . Docela
zajímavé čtení :-)   http://www.google.cz...Z7hUqOxMo9XA&cad=rja
Bimbajs 21.10.2012 09:49:16

kokoi> no tak to je bomba!!!
truckeroff1 21.10.2012 10:18:52

Hoši tahle záležitos je přeci jasná :-) ,vrchní soud už rozhodnul,a nikdy v historii se
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pokud vím nestalo to že by své rozhodnutí změnil,to by znamenalo
precedens.Konzultoval jsem naši problematiku s DAS,ti mne utvrdili že pokud budu
jezdit po ůčelovkách a neporuším zákaz vjezdu nemám se čeho obávat prý tyhle spory
nelze prohrát.Pokud dojde k incidentu a já si budu naprosto jist svoji nevinou ,možná si
nechám nabančit,vydělá mi to na novou mašinu . ;-)
viki 21.10.2012 10:36:46

kokoi>TEKUMSEH> Tady je rozhodnutí stavebního úřadu, kdy zamítli povolit instalaci
závor na lesní pozemky s odkazem na vyjádření PČR, že se jedná o veřejně přístupné
účelové komunikace a to dokonce i v případě, že les je v soukromém vlastnictví .
Docela zajímavé čtení :-)   http://www.google.cz...Z7hUqOxMo9XA&cad=rja

  velice pěkné čtení-jeden výtisk už mám ve 4kolce !!!!! -ne komplet jen to osvětlení co
je účelová komunikace!!! nejhezčí natom je že to asi bude muset případně respektovat
i polcie-tzn. že pokud mě zastaví někdo v lese a donutí mě počkat na policii a já jí
potvrdím že se po danné komunikaci přemistuji na na určité místo( něčí nemovitost,
jiná komunikace- že jedu zkratkou) a noporušil jsem zákaz vjezdu tak by neměla
dokonce být ani pokuta!!! no ale to až z praxe zjistím :lol:
árnny 21.10.2012 11:00:22

Jindřiška> ano ,myslím si,že by Primu stálo za to zažalovat pro navádení k tresnému
činu.Rozhodně se ale nepodřizovat a nebát se.Myslím si,že je mezi náma tolik slušných
lidí,kteří by se za to podepsali.
Luboš 21.10.2012 11:24:42

zajímalo by mě, co se dá vysoudit, když mě nějaký zelený donutí zastavit a čekat na
policajty a já ho zažaluju za omezení osobní svobody, možná že pár takových
zveřejněných případů by to posunulo jinam
NeedToSpeed 21.10.2012 11:33:41

Luboš> No on tě nemůže donutit čekat na policajty... to musí bejt tvoje svobodná vůle,
že na ně počkáš.
Luboš 21.10.2012 11:48:31

no s flintou v ruce by se možná o svobodné vůli mluvit nedalo, jinak je rozkaz jasný,
nezastavovat
www.weber 21.10.2012 11:49:10

Jestli si dobře pamatuju, tak závora funguje pouze v případě, že je u ní platný zákaz
vjezdu... tedy na tyči, jako správná dopravní značka... nějakej zmuchlanej kus plechu
na hřebíku na stromě by nás neměl vůbec zajímat... :lol:
Luboš 21.10.2012 12:47:26

www.weber> souhlas, zkoušel to na mě jeden, tak jsem mu řekl, že nějaká parodie na
značku mě nezajímá a kupodivu vycouval, asi věděl proč
martinur 21.10.2012 13:10:29

Luboš> Přidávám odkaz na mysliveckou stráž. Pokud nemáme u sebe loveckou zbraň
nebo nepytlačíme, tak obyčejné myslivce a mysliveckou stráž můžeme poslat do
prdele.  http://www.cmmj.cz/F...092-0036ae7f54ca.pdf Paragrafy 14 (zejména
písmeno B a C, odstavce 1) a paragraf 15.  Velmi důležitý je odstavec 3, paragrafu 14! 
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Myslivecká stráž má statut veřejného činitel, ale není oprávněna nikoho zadržet z
důvodu porušení zákazu vjezdu, viz. paragraf 14, písmeno 3. �� ���Horší je to s
lesní stráží. LS má také statut vřejného činitele. Páku na nás mají, v podstatě mají
stejná práva jako policisté, ale pouze v lese. Otázkou stále zůstává, jestli účelová
komunikace je les? Řešilo se to mockrát a výsledek je nejasný.  
http://eagri.cz/publ...ehled/100051798.html
Luboš 21.10.2012 13:52:00

martinur> někde jsem četl, že les se dělí na les a neles, což by právě měla být lesní
cesta, no a protože LS nemá zvláštní uniformu, tak proč bych mu měl vůbec zastavit,
toto mě potvrdil i policajt, prý když nemá policejní uniformu, vůbec si ho nevšímat, to
je ten náš český bordel, všechno na půl huby a mezi lidma akorát dusno
martinur 21.10.2012 13:56:32

Luboš> Máš pravdu, ale nezřídka se zelený mužíček postaví doprostřed cesty a ty na
něj najet nemůžeš. Buď zastavíě nebo jej objedeš.
Axel89 21.10.2012 15:02:35

Reportáž docela pěkná. Obě strany myslím že mají pravdu
TEKUMSEH 21.10.2012 17:50:03

Tak co ? viděl už někdo z vás průkaz lesní stráže? mě se stalo že stojím na asfaltce
která vede lesem a tu zastaví nějaký strejda v civilu a pustí se do mě že zákaz a bla bla
a vytáhl nějaký průkaz že je lesní stáž ale nechtěl mi ten průkaz ukázat z blízka tak
sem se s ním dál nebavil  jinak zmám několik lidí co jsou nimrodi a podobní lovci a
jeden mi řek že snad lesní stráž ani neexistuje
martinur 21.10.2012 17:51:23

TEKUMSEH> Průkaz samotný nestačí. Zelený mužík musí mít na oděvu viditelně
připnutý odznak. Pokud odznak jen ukáže a schová, tak nemá nárok ... 
http://imageshack.us/a/img811/9908/2000s236p04a.jpg

TEKUMSEH 21.10.2012 18:19:38

a kdo teda je lesní stráž? nějaký myslivec nebo kdo?
martinur 21.10.2012 19:32:16

TEKUMSEH> "Lesni stráž" a "Myslivecká stráž" jsou dvě rozdílné osoby s rozdílnými
právy a povinnostmi. Více je v odkazech v předchozích příspěvcích.
HESP 21.10.2012 20:41:16

Koukám, že 60% uživatelů, kteří se vložili do téhle diskuze, jsou zapsání v advokátní
komoře. Příspěvky typu ,,zažalovat televizi Primu nebo vše obracet na komentátora,,
nejsou podle mě na místě. To, že je zákon ,,průstřelný,, víme několik let. Stejný
problém je ohledně dodanění u IŽP. Na finančním úřadě vám sdělí, že pokud se
rozhodnete ukončit IŽP a po celou dobu jeho platnosti jste jej daňově zvýhodňovali tak
musíte dodanit. Když, se ale podíváte do sbírky zákona o daních z příjmů tak
dodaňovat nemusíte.   Tohle je stejný problém. Jinak souhlasím s uživatelem
MARTINUR, o tom že je reportáž vyrovnaná. Co mě zarazilo tak to, že se nenašel nikdo,
kdo by si posypal popel po hlavě a řekl ,,ano jsou chvíle, kdy tu krajinu ničíme,,  
Pokud nikdo takový není tak čí jsou ty videa na internetu?    Nebo olej vyteklý ze stroje
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do vody není znečištění?   Jinak k tomu odznaku lesní stráže. Stačí, aby ho pověřená
osoba měla vyditelně připnutý na oděvu. Nikdo není povinný vám máchat před hubou
odznakem a ,,půjčovat,, vám ho do ruky. Je to stejné jako u policie. Pokud bude mít
policista překrytý odznak reflexní vestou tak se není o čem bavit.   ;-)
fernet 21.10.2012 21:30:17

HESP> definice ničení: způsobení nevratných změn,které mají negativní dopad.Po
projetí potoka teče chvilku zakalená voda a dál už se nic neděje tak jaképak ničení?
Ještě by se hodilo dát na konec každého takového videa text,že při natáčení nebylo
poškozeno zmrzačeno ani zabito žádné zvířátko. :lol: :-P
pirda 21.10.2012 21:44:37

HESP> Jestli Ti s kolky teče olej,tak vyměn gufera :-DD
Bimbajs 22.10.2012 07:09:45

pirda>nevěřim tomu, že ňákou kolku má.
Bahňák 22.10.2012 07:29:09

To už zase čumíte na primu :lol:
Bimbajs 22.10.2012 08:02:35

HESP> asi sem slepej, kde je ten vyteklej volej? Jaký sou tam ekologický škody? Na
jaře, když taje sníh, nebo při povodni to voda vymele- koho za to budeš
pranýřovat?Taky kolkaře?
milan66 22.10.2012 08:15:23

Ať taky ukážou co ničí jejich stroje :lol: někdy se do těch děr schováš a malé stromky
nenajdeš (n) (n) (n)
Hašan 22.10.2012 08:48:59

Myslím, že kdyby si dal někdo práci a k nataženému drátu zavolal benga, měl by tvůrce
dopadnout stejně jako majitel chaty, který na zloděje nalíčil samostříl a pak byl rád, že
sám nešel sedět, tuším, že ho snad Klaus omilostnil.  Jinak si myslím, že přímo v lese
nemá nikdo co pohledávat, snad ještě jezdec na koni. Ovšem zvířátka jsou určitě radši,
když jim tam místo čtyřkoly celý den řvou Tatry a lakatoše, které z hlediska ekologie
nesplňují lautr nic a zůstává po nich měsíční krajina, to je potom ekologie jako hrom !
milan66 22.10.2012 08:52:22

Asi pojedem do Prahy na Václavák co :lol: :lol: :lol:
JURA 22.10.2012 16:18:20

Nechtěl jsem se už k pořadu na Primě vyjadřovat. Ovšem po přečtení některých
příspěvků mi to nedá. Redaktor z Primy, myslím p. Volf (nebyl v příspěvku) za mnou po
domluvě přijel s kameramanem. Zavezl jsem je k lesíku na polní cestu, kde jsme
později natáčeli. S p. Volfem jsem si povídal o všem možném, nejen o kolkách. Mezitím
se připravil kameraman. Při natáčení pan Volf kladl otázky jak dlouho jezdím, co říkám
té nevraživosti mezi lidmi, z čeho to pramení, co na to že jsou myslivci agresivní,
prostě velmi korektní otázky. Hovor to byl tak desetiminutový. Před natáčením, jsem
redaktorovi předal na usb paměti fotky zdevastovaného lesa po těžbě, kde jsem
zachycený, jak jsem se v kolejích převrátil a dovolil jsem si mu dát krátké video, kde
Pirda má značné starosti z hlubokých vyjetých kolejí, plných vody a bahna, vyjet. Mimo
jiné jsem se v rozhovoru zmínil o tom, že neznám čtyřkolkáře, který by sem tam
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neporušil zákon. Že je to na každém, jak se s tím ve svém svědomí vyrovná. Dále jsem
uvedl, že já si to pro sebe řeším tím, že se snažím pomoct přírodě. Od přikrmování
zvěře (nejsem myslivec ani zelenej), po úklidy po kreténech, který např. na louku
vyvezli z nedalekých paneláků tabule drátěného skla, sem tam uklidím drobnou skládku
u lesa, mulčovačem projedu polní cesty které zarůstají a drží se v neposekané trávě
klíštata. Je toho hodně. Na jednon srazu kolek za náma přišli z nedalekého dětského
tábora, jestli bychom nepovozili děti. Ve čtyřech jsme povozili celé osazenstvo tábora. 
Toto už jsem neříkal, ale státu jako firma odevzdávám takovej ranec peněz, že by to
uživilo pár cestářů, kteří by měli svůj úsek a nepřetržitě se o něj starali. Na závěr po
shlédnutí reportáže, kde anonym ve zmuchlaných teplákách a špinavých kanadách
lituje toho, že nemůže střílet po lidech, mi bylo trochu smutno. No však jste to viděli. I
přes svůj věk se stále učím. Díky všem, kteří mi vyjádřili podporu i přes to že reportáž
nebyla z mé strany více akční a konfrontační. Stejně by to tam nebylo.
Luboš 22.10.2012 19:19:07

HESP> o tom ježdění už chlapi psali, já bych zpochybnil ten odznak, policajt je ve
stejnokroji a pokud mu chybí část výstroje nebo není upravený, nejsi povinný mu
zastavit, doporučuje se namířit to k nejbližší služebně a tam to vyřídit, nějaký strýc v
mysliveckém s pochybným odznakem nebude asi ten nejpovolanější
Petas 22.10.2012 20:12:10

Nikdo není svatej,na obou stranách se najdou problémový lidi a ti to vždycky po... těm
druhejm.No a média ať je to televize,nebo tisk to vždycky jen zhorší. Nejlépe se voře s
lidma co nemají správné informace.Připadám si jako vývrhel společnosti,lidi nemají rádi
podnikatele (živnostníky) kolkaře,co přijde zítra? Nimrody nemám rád a nechci aby mi
chodily po mém lese,ale zakázat jim to asi nemůžu a musim je tam tolerovat,tak ať nás
co nejezdíme jako oni (se Suzuki Samurai)v malých stromkách nechají žít.Kdyby raději
dělali co maji a starali se o zvěř,hlavně o její redukci.Když mi rozbije auto nic mi nedají
srnu sežerou a já platím sice "jen" spoluůčast,ale jsem nějaký čas bez auta.A že těch
kolizí je. Nezbyde oběma stranám nic jiného nežli udělat kompromis jako v
manželství,dříve než bude nějaký průser.
Luboš 22.10.2012 20:45:01

Petas> no já nevím, ale povoluju každých deset roků užívání honitby,takže je určitě
pustit nemusíš, ale nechávají mě v klidu, tak je nedráždím, prdel je ale v tom, že když
si někdo z těch střelců něco provede v mém neuklizeném lese, tak mu budu ještě
platit, myslivci mají samé supr zákony
jade.blesk 22.10.2012 23:57:58

HESP :: TY SEŠ ALE VUL ,NORMALNĚ KORUNOVANEJ ,přečetl sis co jsi vubec napsal
??????
xdodox82 23.10.2012 06:28:02

Dalsi clanek: http://zpravy.idnes....x=socialky_android_z
1Pegas 23.10.2012 06:56:15

Tohle už tady taky bylo. Když má někdo jinej názor, jako má třeba HESP, tak je
okamžitě nutné mu vynadat a potupit ho, protože všichni předse MUSÍ mít jenom jeden
náhled (samozřejmě že ten můj je jedinej správnej) na danou věc :
Kovboy 23.10.2012 09:23:46
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1Pegas> (y) :-DD (y)  A ještě je pěkné se dočíst, jak každý umí zdůvodnit to, proč
může jezdit po soukromých pozemcích a hned se začnou ohánět zákonama. Mám pole
a čtyřkolkáři mi po něm jezdí, a věřte mi, jsem sice také čtyřkolkář, ale někdy bych
některé nafrněný bl.bce vzal lopatou po hlavě. A to jsem v jádru klidný člověk, ale když
musím zaorat vojtěšku protože ji pár dementů zničilo, tak už fakt někdy vidím rudě a
mám na čtyřkolkáře vztek. A HESP má pravdu. Čí jsou teda ta videa na internetu, když
jsme všichni svatí? Spousta čtyřkolkářů se tady ohání víceúčelovými cestami, ale
mraky ukázek jízd na videu na netu nemá s cestou nic společného a ta cesta se tam
vytvoří až po průjezdu party kolkařů. Pak to opravdu vyvolává zbytečné emoce na obou
stranách a řešení je čím dál více v nedohlednu. Lepší je přece poukazovat, jak ničí
někdo jiný víc než já. Proč teda neudělají majitelé lesů, kteří jsou i zároveň čtyřkolkáři,
nějakou akci na ježdění v jejich lese. Sjedeme se tam, pojezdíme, zabahníme,
zabrodíme, zadriftujeme a všude napíšeme, že byla zase jedna super akce a čtyřkolkáři
hezky spořádaně jezdili jen na soukromém pozemku a neničili cizí majetek. Brečíme, že
nás lidi mají rádi čím dál méně, ale nedokážeme se proti tomu semknout a ukázat, že
nejsme jen ničitelé. Ono je jednodušší urážet a napadat se vzájemně za klávesnicí na
různých forech. A ta reportáž? Nebo i články? No vždyť si to děláme sami, tak ať se o
nás natáčí a píše. Má to i kladnou stránku věci, alespoň lidé vědí, že tu čtyřkolkáři jsou
a že s náma musejí počítat.
Drtikol 23.10.2012 10:55:52

Reportáž by byla vyváženou pokud by tam zaznělo že řada myslivců zasahuje tam kde
nemá žádné právo zasahovat stejně jako řada čtyřkolkářů jezdí tam kde nemá co dělat.
Pak bych jí shledal vyváženou aneb ať hodí kamenem kdo je bez viny a kdo si někdy
někde cestu nepřikrášlil a kdo nikdy neobjel nějakou ceduli...  Takhle je bohužel tahle
žumpa stále jen o tom že bezohlední čtyřkolkáři si dělají co chtějí a dohánějí bezmocné
myslivce k zoufalým ilegálním činům (a brzy se stane neštěstí). Zprávy jsou účelově
sestřihané a jiná stránka mince nikoho nezajímá ... nikdo nenatočí reportáž o tom jak
čtyřkolkáři odváží z lesa tuny bordelu po chatařích či jak dokáží udělat nějakou zábavu
pro veřejnost. Z vlastní zkušenosti mohu dodat že jsme televizi oslovili při konání
našich spanilých jízd .. odpověď byla " a co se stalo někdo vás okradl ? podvedl ? ne ?
tak nechápeme proč bychom to měli točit", Tzn. senzace chtivá žumpa.   Na druhou
stranu zcela objektivně jak někde nějakému myslivci ulítne střela či se stane nějaké
jiné neštěstí také jsou u toho tihle mediální supi první.   Výborné je že jasně zaznělo že
ze zákonného hlediska to tak jasné není lze očekávat že tento účelový systematický
tlak povede k tomu že nějaká budoucí novela zcela čtyřkolky zakáže... v lese zůstane
myslivec lesa král a šlus :D a bude na čase aby se zelený mužík zaměřil na cyklisty či
houbaře ( ti jsou v hledáčku už dlouho ) pak totiž bude možno v cizím lese vraždit zvěř
bez kontroly a účasti kohokoliv jiného..  nakonec Jura (y) není moc z nás kteří by
promluvili na kameru tvé zklamání zcela chápu přiznám se že bych byl velmi překvapen
když by žumpa jménem prima odvysílala to co jsi jim řekl ... takhle si vybrali jen co se
jim hodilo a dalo se vytrhnout z kontextu...  Jinak Kovboy... máš pravdu čtyřkolkáři
jezdí i po soukromých pozemcích taktéž jich v rodině pár máme ale opět je třeba v
duchu vyváženosti říct že na cizích pozemcích jezdí a úřaduje i ten pan myslivec
kterému někdo přiřkl honidbu. Vyjmout pozemky jako nehonební samozdřejmě lze ale
myslivec zpravidla takové rozhodnutí nereflektuje v zimě si přes oseté pole prohrábne
traktorem cestu až k posedu atd atd.. o škodách spáchaných zvěří pak vůbec nemluvím
( a jsou řádově vyšší než škody které způsobí průjezd kolky po lesní cestě :D ty totiž
nejsou žádné )... tzn. je to jen a pouze o toleranci a zdravém rozumu ... logicky tě totiž
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nesere když ti přes louku projede čtyřkolka ale sere tě když nějakej kretén hodinu
krouží a zorá ti to jako stádo prasat :D atd.. ale o tom ta vyvážená reportáž nemluví :D
 A v jednom se strašně mýlíš píšeš že " Proč teda neudělají majitelé lesů, kteří jsou i
zároveň čtyřkolkáři, nějakou akci na ježdění v jejich lese " no a jsi u toho i ve vlastním
lese tě pak zastaví zelený mužík a vykáže tě s tou partou přátel do řiti protože tím
vjezdem porušuješ zákon !! ten totiž platí jak pro les vlastní tak pro les cizí !! je to lesní
zákon... zadej si Sreality a koukni se kolik stojí les ... občas se dá pár hektarů koupit
skutečně za babku ... ale jezdit se tam NESMÍ !! Vjezd je tam povolen jen za účelem
jeho údržby.. tzn. pokud nechceš nic ojebávat legální cesta k takové akci nevede.  Na
druhou stranu je to týden co jsem se vrátil z jedné zahraniční akce a jezdilo se v
samém srdci národního parku. Tam ovšem mají cesty označené ty kam je zákaz a ty
kam zákaz není takže se vklidu sklouzneš po parádním lese po legální cestě. (
samozdřejmě pokud je člověk kretén a pojede jinam hrozí mu fatální postih o řád vyšší
a horší než u nás ) ... u nás je pro jistotu zákaz všude... i například na bývalých
vojenských asfaltových cestách atp... tzn.. hledají se jen restrikce místo dialogu a
kompromisu.. všechno se oceduluje zákazy a uživatel čtyřkolky má dvě možnosti buď
se na to vysrat a nebo jezdit ilegálně ... a když už jezdí ilegálně tak už je mu asi jedno
jestli jede po cestě nebo kdekoliv ... postih a rizika jsou stejná..
1Pegas 23.10.2012 10:59:58

Kovboy> O tomhle se tady už vedla dlouhá debata a pokaždý byl za (s odpuštěním)
vola označen ten, kdo říkal že si sereme do vlastního hnízda (n)
Petzl 23.10.2012 11:21:56

Je to pořád dokola...a dokola....Jezdím už docela dlouho a taky bych mohl
vyprávět...Ale za sebe narovinu řeknu..Jenom Blb a Hlupák pojede drancovat lesy do
CHKO a pod.Tam je to pro mě svaté jako dvojitá plná čára na silnici!!!Tohle prostě
nesnáším a stydím se za takové lidi...
Grom 23.10.2012 11:28:20

Prostě to je u nás čím dál tím víc na prd. V egyptě, turecku, tunisu, rumunsku, ukrajině
a v jiných státech se tomu říká quad safari a je to tam legální a nikomu to nevadí -
ostatní mávají, pomáhají. U nás se tomu samému říká ničení, dělání bordelu. Každý na
to má jiný názor. Já mám názor, že každý využívá les na něco jiného, někdo tam chodí
na procházky, houby, těžit dřevo, vyhazovat odpadky, souložit..... Já se tam jezdím
jednou za týden projet na čtřkolce a 90% lesní cesty zpevněné. Jestli to někomu vadí,
tak ať si vyčudí. Jestli po mě zustane nekde vydět stopa 2 kol, tak za týden tam už
nebude vidět nic. Stejně časem naši planetu zničí slunce a tomu nikdo nezabrání. :lol:
Petas 23.10.2012 19:14:53

Luboš:no vidíš nikdy mě nikdo z nimrodů neoslovil,asi využívají mé neznalosti.Zítra
jedu tahat dřevo do lesa tak třeba bude nová zkušenost :lol: . Jinak souhlas s
Drtikolem. A jak jsem už psal určitě nejsme všichni svatí (ani já ne (s) )Nejdříve si
musíme zamést před svým prahem a pak můžeme ukázat na ...
Šacl 23.10.2012 19:53:00

Grom> Souhlasím :-DD
fernet 23.10.2012 20:19:49

možná ničíme ale nenavádíme k zabíjení  http://zpravy.idnes....9_liberec-zpravy_ddt 
ta diskuze pod člákem je fakt výživná.  citace : Snadná pomoc Chce to výchovnou
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metodu. Vyčíhat si, kde nejčastěji jezdí a potom ve výšce krku čtyřkolkáře natáhnout
mezi stromy silonové lanko. Až si o to uřízne za jízdy hlavu první takovýhle čokl, možná
se ještě nic nestane. Až do lanka najede někdo další, nejlíp na druhém konci republiky,
tak si začnou dávat pozor.  Dokud za tohle devastování budou směšné pokuty v řádu
tisíců a ne desetitisíců, tak s tím nepřestanou. Osobně bych zlegalizoval možnost
zastavit tyhle šmejdy jakoukoliv cestou. Takže je i sestřelit.
Tom.p 23.10.2012 20:35:31

fernet> No tak číst diskuze pod těmahle článkama už mě přešlo, tam to je samej
hrdina a blbeček a všichni tam kolkám případné motorkám rozumí nejvíc. A do očí by ti
podle mě nikdo nic neřekl, stáhli by ocas mezi nohy a šli by se schovat.  Jinak ale máš
pravdu.
Bimbajs 23.10.2012 20:53:19

nejvíc se mi líbí, jak tam jeden tupoun píše, že " v Americe by...." odkud kolky
sou???Naopak si myslim, že tam sou lidi normální
Tom.p 23.10.2012 20:58:55

Bimbajs> Jo,tomu jsem se taky smál... (y) :lol: :lol:
header009 23.10.2012 21:03:23

jo že jim tam přejede kolka to se můžou pos.at ale že v jizeře stojej bagry to jim
nevadí ta jejich zas... greenway, taky začnu rybářum lámat pruty zabíjej a žerou ryby
manas76 23.10.2012 21:19:47

No je to taky o úhlu pohledu ... nejsem svatý a taky občas dělál blbiny, i když v
poslední době už se jim snažím vyhýbat ... Dám dva příklady ze života : - Brácha s
rodiči v dúchodu má chatu na samote, v sobotu krásný slunečný den, natloukáme v
rodiné pohodě šindl na střechu, všude klídek, ticho pohoda, jenom ťukajíci kladívka,
najednou přilítnou dva mladíci na dvou krosách s vykuchanými výfuky a jezdí kolem
nás po polích a po lesích cca hodinu tam a spět a okolo a zas tam a spět... no napíšu
Vám, že kdyby je tam nejaký myslivec zastřelil tak mu pomúžu je zakopat ... (mohli to
být klidně i dva čtyřkolkáři ...) - druhý příklad, přijeli za mnou na tu samou chatu tři
čtyřkoláři - kamarádi, všichni do 40 let ..., dva s "laďáky" a že kde jsou nejaké výjezdy
... já jsem jim blbec ješte ukázal kam mají jet, večer tu na foru jsem zhlédl videa a
videl jak si pojezdili v bahně - louži a rozjezdili ji ze všech stran... Bylo to napájedlo pro
zvěř které v letošním suchém roce vyčistili prohloubili a vodou zásobovali místní
myslivci - taky moji kamarádi a věřte, že když to uvideli neměli z toho vúbec radost...
A jaké jsem měl pocity, když se mně ptal kamarád myslivec a lesní stráž a člověk co mi
dává povolení na ťežbu dřeva s kolkou v tomhle lese, když jsem se tvářil, že netuším
kdo to mohl udělat si asi víte představit...
zmizík_zaks 23.10.2012 21:38:05

header009>jo že jim tam přejede kolka to se můžou pos.at ale že v jizeře stojej bagry
to jim nevadí ta jejich zas... greenway, taky začnu rybářum lámat pruty zabíjej a žerou
ryby

 S tínhle opatrně, existuje nařízení, podle kterého musí být stroje pracující v řekách,
rybnících a choulostivých oblastech plněny ekologickými náplněmi, tzn. olej motorový i
hydraulický musí být rostlinný, aby se při případném úniku v přírodě "ztratil" To, jestli
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se toto nařízení dodržuje nebo ne, je věc druhá.
pirda 24.10.2012 02:49:13

zmizík_zaks> Viděl jsi někdy vypuštěnej ,,ekologickej,,motorovej olej????Udělej si na
něm topinky a budu ti věřit že je OK (n)
fernet 24.10.2012 07:11:01

parada tip zrovna budu dělat servisku tak si zaskočím kopit dvě lukany na smažení a
můžu brodit :lol:
viki 24.10.2012 07:51:53

NEJJEDNODUŠŠÍ JE BYT POTICHU, A SNAŽIT SE NIC NEROZEBÍRAT A NEHÁDAT SE!!!!
O ČEM SE NEMLUVÍ OTEM NIKDO NEVÍ
Grom 24.10.2012 08:42:58

zmizík_zaks>header009>jo že jim tam přejede kolka to se můžou pos.at ale že v jizeře
stojej bagry to jim nevadí ta jejich zas... greenway, taky začnu rybářum lámat pruty
zabíjej a žerou ryby S tínhle opatrně, existuje nařízení, podle kterého musí být stroje
pracující v řekách, rybnících a choulostivých oblastech plněny ekologickými náplněmi,
tzn. olej motorový i hydraulický musí být rostlinný, aby se při případném úniku v
přírodě "ztratil" To, jestli se toto nařízení dodržuje nebo ne, je věc druhá.

  Ale stejně i ekodiesel udělá v potoce paseku.
Grom 24.10.2012 08:51:21

Je to všechno věc morálky. Když budu jezdit po lese jsem zbohatlickej parchant, ale
když ho někdo vykácí, aby na jeho místě udělal sjezdovku,která je pro více lidí, tak je
to v pořádku. Já v tom vidím v první řadě závist, v tom jsou Češi velice dobří. Když
máš na sídlišti zaparkovaný pěkný nový auto, tak se vždycky najde nějakej kretén, co
ti ho pomaluje klíčema, aby nebylo až tak pěkný. Stejný typ člověka ti bude v lese
montovat ocelový lana pro čtyřkolkáře. Kolikrát jsem v lese potkal rozumnýho hajnýho
co mi řekl ať jezdím jen po cestách, ale taky jsem tam potkal lidi co bylo lepší objet a
nezastavovat. Ty reportáže jsou o ničem.
zmizík_zaks 24.10.2012 11:15:50

Jenze u toho biooleje jde jen o to, ze kdyz unikne do prirody tak se tam rozlozi aniz by
degradoval napr. vodni zdroje ci spodni vodu. Jestli si na nem nekdo chce delat topinky
jen kvuli tomu ze je bio, tak prosim, me je to vlastne fuk...
xsob 25.10.2012 21:30:26

zmizík_zaks> Jooo. Možná než ho naleješ do motoru atd. A co ten uvolněnej karbon
atd. Je ho tam mraky. Prostě jen pračka na prachy. ;-)
cestovatel110 25.10.2012 21:33:18

Je to stejný jako s tou ekologickou Arvou :lol:
Beli 25.10.2012 21:47:17

manas76> Spíš to napájedlo z tou krásně čistou vodou vypadá že se tam chodí vychcat
a vysrat prasata a pak se v tom, vyválet jako ochranu srsti. By se steho nenapil bažant
a né tak vysoká zvěř. :-| (n)
Jindřiška 27.10.2012 17:50:30

Stránka 13/14
16.11.2015 23:53:02

Motorkáři.cz



Reportáž na primě krimi plus
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=4842&fid=34

Je vidět, že Prima je ještě 100 let za opicema, v Anglii se točí takové reportáže :-DD 
štír 27.10.2012 21:11:40

:-DD Jindřiška> (y) to je ono
zombie 31.10.2012 00:09:35

zmizík_zaks> nedodržuje se to.. protože tak zvane eko oleje ničí stroje a čerpadla a
cele se to hrozne přehřejva... nejlepší je to nejhorší co muže bejt a to je OTH :-)
JURA 10.11.2015 13:29:11

Reportáž byla kdysi na  http://play.iprima.cz/all/288709/all ale už jsem to nějak
nenašel.

Stránka 14/14
16.11.2015 23:53:02

Motorkáři.cz

http://play.iprima.cz/all/288709/all

